
Salt, fins l'any que ve

L'alcaldessa Iolanda Pineda deia ahir a can Bast� que espera que en els propers

dies torni la tranquilálitat a Salt. Per� la q�esti� no �s aquesta, perqu� la

tranquilálitat Ðni que sigui a for�a de m�s mossosÐ hi arribar� segur. La q�esti� �s

quant tardarem a tenir un altre cop el nom de Salt a la portada. Perqu� fa un any

tot el que es diu ara Ðexactament el mateixÐ jo i tots vost�s ja ho v�rem sentir.

Vam viure incidents, una visita del president Montilla i un munt de promeses sobre

futurs recursos que mai no han acabat d'arribar del tot. I, un any despr�s, sant

tornem-hi. Pineda, aix� s�, ha aconseguit una cosa: i �s que la poblaci� ja no parli

d'un problema policial sin� d'un problema judicial. Ara tots ja sabem que la policia

�s efica� i que la just�cia, no. La mateixa alcaldessa parlava d'individus que han

estat detinguts divuit vegades i que s�n al carrer al cap de quatre hores d'afegir-hi

la detenci� que fa dinou. Salt, que a mi m'agradaria m�s que sort�s als diaris per

la Coma Cros o pel festival Temporada Alta, �s un polvor�, i aix� no ho arregla ni

una alcaldessa ni un alcalde. Ho arregla una reforma judicial i, sobretot, m�s

recursos. I, especialment, a educaci�. Toquem el punt feble dels professors de Salt

culpant-los de frac�s escolar i d'absentisme quan no ens adonem que amb una

allau de nouvinguts de 18.000 persones en tres o quatre anys res no �s

comparable. Correm el perill de creure que si considerem el problema judicial i no

policial se'ns arreglar� com per art d'encantament. I no �s cert. Si no apostem per

l'educaci� (de baix, de dalt, del mig, dels nous saltencs i dels de tota la vida), l'any

vinent Ðo abansÐ en tornarem a parlar.
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